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Protokół Nr XLVII/22  
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze 

w dniu 27 września 2022r. 

 

 

XLVII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2022r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:16 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecni Radni: 
- Michał Macioszek 
 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr XLVII/587-595/22. 

 

1. Otwarcie Sesji 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.  

Na posiedzenie przybyła Radna Grażyna Bortlik – 18 osób obecnych na sali 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radną 
Joannę Kalus-Grzegorzek. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Joannę Kalus-
Grzegorzek. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (3) Michał Macioszek, Adam Ratka, Mateusz Szweda 
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność uzupełnienia porządku obrad o 
dodatkowy podpunkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu. Dodał, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu. 
 
Na posiedzenie przybył Radny Adam Ratka – 19 osób obecnych na sali 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Michał Macioszek, Mateusz Szweda 
 

 
3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XLVI 
Sesji 
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki 

 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych 

Przewodniczący rady poprosił o zadawanie pytań w związku z załączeniem radnym 
sprawozdań z realizacji zadań inwestycyjnych w materiałach przed sesją. Sprawozdania 
zamieszczone są w załączniku Nr 1 do protokołu. 
 
W związku z pytaniem Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Orzeszu poinformował, że po raz kolejny został opublikowany w reżimie unijnym, przetarg 
na zadanie: „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Orzesze - zaprojektowanie i 
budowa instalacji przetwarzania odpadów organicznych (osadów ściekowych) w procesie 
hydrotermalnej karbonizacji (HTC) na terenie oczyszczalni ścieków w Orzeszu przy 
ul.Centralnej”. Przedstawił, że w dwóch wcześniej ogłoszonych przetargach pomimo 
kierowanych pytań nie została złożona żadna oferta. Dodał, że obecnie również spływają 
pytania i dnia 06.10.2022r. okaże się czy przetarg będzie mógł zostać rozstrzygnięty. 
Poinformował, że zadanie inwestycyjne ma być realizowane przy współudziale środków 
unijnych, które trzeba wykorzystać do końca roku 2023. Omówił zagadnienia związane z 
procesem technologicznym karbonizacji, co ma być zastosowane na terenie oczyszczalni 
ścieków w Orzeszu przy ul.Centralnej.  
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Radny Lechosław Łukasik zwrócił się z prośbą, aby na najbliższe posiedzenie Komisji 
Rozwoju Miasta została przygotowana szczegółowa analiza dotycząca procesu karbonizacji z 
przygotowaniem wyliczeń, czy inwestycja będzie opłacalna dla miasta. 
 
 
W trakcie punktu 4 na posiedzenie przybył Radny Mateusz Szweda – 20 osób obecnych na 
sali 
 
 
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy 
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił etapy realizacji następujących zadań 
inwestycyjnych: 

• budowa centrum przesiadkowego, 

• budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, 

• budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku na 
terenie miasta Orzesze - boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści, 

• budowa sieci oświetlenia ulicznego, 

• rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie. 

 
Następnie omówił kwestie dotyczące remontów dróg. Poinformował także o: 

• zaplanowanej na dzień 19.10.br. dyskusji publicznej związanej z kontynuacją prac nad 
aktualizacją Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta Orzesze, 

• przystąpieniu do wybrania wykonawcy mającego opracować miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Orzesze dla terenu osadników pyłu 
Elektrowni „Łaziska”, 

• prowadzonej akcji związanej ze zmniejszeniem różnicy pomiędzy liczbą osób 
zameldowanych na terenie Orzesza a liczbą osób, które figurują w złożonych 
deklaracjach dotyczących odpadów komunalnych, 

• sposobie zabezpieczania budynków komunalnych oraz oświatowych w opał, 
• prowadzonych rozmowach na temat możliwości stworzenia na terenie Gminy 

Ornontowice miejsca stacjonowania dla podstawowego zespołu ratownictwa 
medycznego. 

 
 
Radni poruszyli sprawy dotyczące: 

• stanu budynku własności PKP przy Dworcu Głównym, 
• terminu rozpoczęcia prac przy sklepie NETTO oraz związanych z przeniesieniem 

placu zabaw, 
• sposobu zagospodarowania sprzedanego przez miasto terenu przy ul.Gliwickiej. 
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Przewodniczący Rady poinformował o: 

• organizowanym wyjeździe do Warszawy w dniu 01.10.br. w związku z protestem 
przeciwko przebiegu kolei dużych prędkości, 

• trwających do dnia 30 września br. konsultacjach społecznych dotyczących 
uruchomienia połączeń kolejowych na trasie Orzesze-Jaśkowice – Tychy, 

• rozważeniu możliwości zwiększenia liczby osób biorących udział w dyskusji 
publicznej. 

 

6. Uchwały 
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2022-2040 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2022-2040.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022r. 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

W związku z pytaniem p.Skarbnik wyjaśniła, że zostały miastu przyznane środki finansowe 
gromadzone przez państwo na Funduszu Przeciwdziałania Covid, które muszą po dochodach 
być przyjęte do budżetu, żeby można było wypłacić mieszkańcom dodatek węglowy. 
Omówiła sposoby informowania mieszkańców o przyznanym i wypłaconym dodatku 
węglowym.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
c) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały dotyczącej ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
d) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia mieszkania chronionego, określenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej utworzenia mieszkania chronionego, określenia szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
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e) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-Jaśkowicach oraz 
północno-zachodniej części miasta Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu-Jaśkowicach oraz 
północno-zachodniej części miasta Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
na rzecz Gminy Orzesze - układ komunikacyjny przy ul.Świerkowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz 
Gminy Orzesze - układ komunikacyjny przy ul.Świerkowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 
Gminy Orzesze - układ komunikacyjny przy ul.Świerkowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Orzesze - układ komunikacyjny przy ul.Świerkowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
h) Podjęcie uchwały w sprawie ujednolicenia pisowni nazw ulic w Orzeszu 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Dodał, że jest to kwestia porządkowa, bez skutków finansowych dla mieszkańców.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej ujednolicenia pisowni nazw ulic w Orzeszu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
i) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 29 września 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w 
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektu aktu prawa 
miejscowego w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
nauczycieli. 
Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
7. Sprawozdanie z działalności Komisji działaj ących przy Radzie Miejskiej za I półrocze 
2022 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2022 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Miasta za I półrocze 2022 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu za I półrocze 2022 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Michał Macioszek 
 

 

8. Zamknięcie Sesji 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XLVII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                                                            Przewodniczący 
     Protokołowała        Rady Miejskiej 
 
mgr Marzena Nowak                             mgr inż. Jan Mach 
 
 
 
 
 
 
 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


